

JAWATAN	SERANG KANAN
JABATAN	'CRUISE & FERRY'
SEKSYEN	FERRY
TUGAS & TANGGUNGJAWAB	<ol style="list-style-type: none"> 1. Memastikan kelancaran dan keselamatan operasi ulang alik feri, penumpang, kenderaan serta muatan. 2. Memastikan feri berlayar dan merapat tambatan dengan selamat dan mengikut jadual. 3. Memeriksa dan memastikan peralatan komunikasi bantuan pelayaran dan Sijil-Sijil Pelayaran mencukupi, berfungsi dan berada dalam keadaan baik, sempurna dan masih dalam tempoh sah. 4. Menguatkuasakan pematuhan peraturan/ undang-undang/ prosedur yang telah ditetapkan. 5. Menangani, merekod dan cuba menyelesaikan aduan pelanggan feri dan merujuk kepada pegawai atasan bagi aduan yang tidak dapat diselesaikan. 6. Bertanggungjawab untuk memastikan feri-feri diikat dengan kemas dan keselamatan feri terjamin sebelum meninggalkan feri sewaktu tamat tugas. 7. Mengambil tindakan awal terhadap masalah prestasi dan disiplin kru dan seterusnya melaporkan kepada pegawai atasan untuk tindakan selanjutnya. 8. Mengenalpasti dan membuat penambahbaikan berterusan terhadap sistem yang sedia ada. 9. Memastikan proses bunkering berjalan dengan lancar. 10. Bertanggungjawab mengendalikan feri, memastikan keselamatan feri serta penumpang ketika situasi kecemasan di atas feri.

PENGALAMAN & KEMAHIRAN	Kelulusan / Pengalaman / Kemahiran <ul style="list-style-type: none">• Memiliki sijil 'Master of between 500GT and 3000GT Near Coastal Trade Voyages yang di iktiraf oleh Jabatan Laut Malaysia.• Atau Memiliki sijil 'Master Less Than 500GT Domestic Trade Voyages yang di iktiraf oleh Jabatan Laut Malaysia.• Kad Pelaut "Malaysia Seafarer"• 3 tahun pengalaman pengendalian operasi feri.
PERMOHONAN	Sila hantar permohonan anda bersama 'Resume' terkini dan salinan sijil-sijil akademik ke: JABATAN SUMBER MANUSIA (UNIT PERJAWATAN) PENANG PORT SDN BHD (HQ) LEVEL 5, 5130 TERMINAL PENANG SENTRAL JALAN BAGAN DALAM 12100 BUTTERWORTH PULAU PINANG atau emel kepada recruitment@penangport.com.my pada/sebelum 24 Februari 2023 .